
تست دوپینگ کاراته کای کشورمان 
مثبت شد

در حالی که کاروان المپیک ایران خود را برای حضور 
در توکیو آماده می کند، تست دوپینگ یکی از ورزشکاران 
رش��ته کاراته مثبت اعلام شد. در حالی که کمتر از یک 
ماه به آغاز رقابت های المپیک توکیو 2020 مانده، نمونه 
تست دوپینگ یکی از ورزشکاران رشته  کاراته و یکی از 
شانس های اصلی کسب مدال کشورمان مثبت اعلام شده 
است. این در حالی است که ورزشکار مدنظر مدت ها پیش 
سهمیه المپیک خود را قطعی کرده بود. وی چندی پیش 
بدون مش��ورت با پزشکان اقدام به مصرف برخی داروها 
کرد. این ورزشکار پس از مصرف دارو در یکی از مسابقات 
برون مرزی شرکت کرد و تست دوپینگش مثبت اعلام شد. 
این اتفاق مدت ها پس از کسب سهمیه توسط این کاراته کا 
رقم خورد. در واقع تنها دلیل مثبت شدن تست دوپینگ 
وی، مصرف برخی داروها بدون هماهنگی و مدت ها پس 
از قطعی شدن کسب سهمیه بود. هم اکنون باید منتظر 
اعلام رأی نهایی فدراسیون جهانی باشیم تا مشخص شود 
 این ورزش��کار می تواند در المپیک شرکت کند یا خیر.

از آنجا که در رشته کاراته سهمیه به نام فرد است نه تیم، 
در صورت محرومیت، یکی از سهمیه های ایران در المپیک 

2020 کم خواهد شد. 

تست دوپینگ بانوی تکواندوکار
در آستانه المپیک مثبت شد

نتیجه تست دوپینگ یکی از اعضای تیم  ملی تکواندو 
که در اردوی این تیم برای المپیک حضور داشت، مثبت 
اعلام ش��د. به گزارش مهر، طبق نتایج اعلام شده درباره 
نمونه گیری به عمل آمده از ورزش��کاران ایرانی، تس��ت 
دوپینگ یکی از اعضای تیم  ملی تکواندو در بخش بانوان 
مثبت اعلام ش��ده اس��ت. این تکواندوکار که در بخش 
مبارزه هوگو کار می کند، در حالی تستش مثبت شده که 
در اردوهای آماده سازی برای المپیک هم حضور داشت 
و قرار بود در بخش تیمی المپیک روی شی هاپ چانگ 
برود. البته این بخش از رقابت های المپیک مدال ندارد و 
به صورت نمایش��ی اجرا خواهد شد. نتیجه تست بانوی 
تکواندوکار در حالی مثبت اعلام شده که یکی از اعضای 
تیم کاراته اعزامی به بازی های المپیک نیز دوپینگی معرفی 
شده، همین مساله شرایط کاروان ایران در آستانه اعزام به 

توکیو را با بحران مواجه کرده است. 

افقری سهمیه المپیک ۲۰۲۰ شنا را 
کسب کرد

مهرشاد افقری در مسابقات انتخابی المپیک بلغارستان 
س��همیه ورودی B المپیک 2020 شنا را کسب کرد. به 
گزارش ایسنا، مهرشاد افقری، نماینده شنای ایران که در 
مسابقات انتخابی المپیک بلغارستان حضور دارد، موفق 
شد رکورد 53/46 در ماده ۱00 متر پروانه را ثبت کند. 
این رکورد بالاتر از حد نصاب ورودی B المپیک )53/52( 
است و او توانست سهمیه B المپیک 2020 را کسب کند. 
علیرضا یاوری، متین سهران و مهرشاد افقری، نمایندگان 
شنای ایران از پایگاه قهرمانی اصفهان در مسابقات انتخابی 
المپیک بلغارس��تان هستند که زیر نظر گامردیلانچیان 

برنامه های خود را دنبال می کنند. 
این نخستین سهمیه مس��تقیم المپیک )حدنصاب 
ورودی  B(  در رشته شنا بعد از ۱4 سال است. بر اساس 
قوانین فدراسیون جهانی شنا، بهترین هایی که حدنصاب 
ورودی B المپیک را کسب کردند در دسته بندی بازی های 
المپیک 2020 توکیو قرار می گیرند. المپیک توکیو کمتر 

از یک ماه دیگر برگزار می شود. 

۳ متهم اصلی فساد در وزنه برداری 
معرفی شدند

متهمان اصلی دوپینگ سیستماتیک در فدراسیون 
جهانی وزنه برداری مشخص شدند. به گزارش فدراسیون 
جهان��ی وزنه ب��رداری، پس از تحقیق��ات ۸ ماهه درباره 
دوپینگ و سرپوش گذاشتن روی تست های مثبت، 3 نفر 
که نقش های مهمی را در فدراسیون جهانی وزنه برداری 

داشتند، متهم شناخته شدند. 
تاماش آیان رئیس سابق فدراسیون جهانی وزنه برداری، 
نیکو ولاد نایب رئیس فدراسیون جهانی و حسن آکوس 
رئیس کنفدراس��یون وزنه برداری اروپا و رئیس س��ابق 
فدراسیون ترکیه نفراتی هستند که به دست داشتن در 

مخفی کردن دوپینگ ها متهم شده اند. 
ممکن است این تحقیقات منجر به ممنوعیت حضور 
وزنه برداران ترکیه در بازی های المپیک 2020 توکیو شود. 
مایکل ایرانی، سرپرست فدراسیون جهانی وزنه برداری 
گفت: من از خیانت کامل ب��ه وزنه برداری و وزنه  برداران 
توس��ط کسانی که رهبری این ورزش را برعهده داشتند 
مبهوت هستم. از اقدامات جدی آژانس بین المللی تست 
دوپین��گ هم سپاس��گزارم و گزارش این آژانس نش��ان 
می دهد ورزش ما چه روزهای تاریکی داشته است. از همه 
ورزشکارانی که فرصت شرکت در یک مسابقه عادلانه را 
از دس��ت داده ان��د، عذرخواهی می کنم و می خواهم این 

عذرخواهی فدراسیون جهانی وزنه برداری را بپذیرند. 

اخبار

ورزشی

ادامه از صفحه اول 
... در همه لوازم مورد نیاز برای مواجهه 
با بیمای کرونا به خودکفایی رسیده ایم، بلکه شروع به صادرات 
این لوازم هم کرده ایم. طبق گزارشی که من داشتم تنها یکی 
از شرکت های ما، روزانه 25 دستگاه ونتیلاتور تولید می کند 
که علاوه بر تامین نیاز داخلی، نیاز کشورهای محروم و کمتر 

توسعه یافته را نیز تأمین می کند. 
خالی از لطف نیست که به این موضوع اشاره کنم بیماری 
کرونا، فرصت مناس��بی شده است برای نمایش هویت مردم 
ایران و هویت انقلاب اس��لامی. در دورانی که جهانخواران و 
مستکبران همه خوبی ها و امکانات عالم را برای خود می خواهند 

و همه فقرها و نداری ها را به سایر کشورها تحمیل می کنند، 
جمهوری اسلامی توانسته است به واکسنی دسترسی پیدا کند 
که ان شاءالله با یک واکسیناسیون عمومی 6 ماهه، به صادرات 
این واکسن به کشورهای مستضعف جهان خواهد پرداخت، 
تا مستضعفان عالم را در مقابله با این بیماری واکسینه کند و 
هویت خود در پرچمداری حمایت از مستضعفان را نشان دهد. 
آخرین پرده ای که از الگوی راهبری حضرت آیت الله العظمی 
خامنه ای شاهد بودیم، همین مساله تزریق واکسن ایرانی بود. 
حضرت آیت الله خامنه ای، نه تنها به عنوان رهبر ایران و نه تنها به 
عنوان رهبر مسلمانان جهان، بلکه به عنوان شخصیت محبوب 
و پیش��وای آزادی خواهان و مبارزان غیرمسلمان، با این عمل 

خود، روح اس��تقلال خواهی را به نمایش گذاشتند. معظم له 
با اینکه می توانس��تند واکسن خارجی دریافت کنند اما صبر 
کردند تا محصول کار نخبگان ایرانی را دریافت کنند؛ اقدامی 
که ناشی از باورمندی عمیق به دانش و تخصص جوانان ایرانی 
است و این باید الگویی باشد برای همه کشورهای آزادی خواه 
و استقلال طلب که مرعوب کشورهای غربی نباشند و با تکیه 

بر توان  داخلی خود، از بند وابستگی رها شوند. 
من نه به عنوان نظر خودم، بلکه بر اساس نظر بسیاری از 
متخصصان و ویروس شناس��ان کشور عرض می کنم واکسن 
ایرانی، بس��یار کم عارضه تر از مشابه خارجی و بسیار موثرتر 
از آنهاس��ت که می تواند بر س��ویه های مختلف این ویروس، 

اثرگذاری بالایی داشته باشد. 
همه این موفقیت ها، پیشرفت ها و برکت ها، مرهون حمیت 
و حمایت  حضرت آیت الله خامنه ای اس��ت و لازم است همه 
مس��ؤولان کش��ور، این مدل رفتاری و این منظومه فکری را 
مبنای تصمیم گیری ها، سیاس��ت گذاری ها و کارهای اجرایی 

خود قرار دهند. 
به هر حال امیدواریم در مدت زمان کوتاهی واکسیناسیون 
عمومی به س��رانجام برس��د و پس از آن، سایر ملل جهان و 
ملت های مس��تضعف با دریافت واکس��ن ایرانی کرونا، شاهد 
نوع دوس��تی، انساندوس��تی و خیرخواهی جمهوری اسلامی 

ایران باشند.

اعتماد رهبری به تخصص داخلی

یوفا قانون گل  زده در خانه حریف را لغو کرد
طبق اعلام یوفا امتیاز گل  زده در خانه حریف از ابتدای فصل 22-202۱ در همه مسابقات باشگاه های اروپا لغو خواهد شد. طبق اعلام یوفا چنانچه 
بازی رفت و برگش��ت 2 تیم از نظر ش��مارش گل مس��اوی ش��ود کار به وقت های اضافی و بعد از آن ضربات پنالتی کش��یده می ش��ود تا تیم برنده 
مش��خص و راهی مرحله بعد ش��ود. پیش از این زدن گل در خانه حریف در صورت مس��اوی شدن حکم 2 گل را داشت و باعث صعود تیم ها می شد. 

علی دایی، اسطوره فوتبال ایران با انتشار  
پیام تبریک خطاب به »کریستیانو رونالدو« 
ستاره تیم  ملی پرتغال برای رسیدن به عنوان آقای گلی جهان 
نشان داد بخوبی زبان بین المللی فوتبال را می شناسد. داستان 
گل های ملی علی دایی و کریستیانو رونالدو دیگر بر هیچ کس 
پوشیده نیس��ت. دایی، بازیکن پیشین تیم  ملی فوتبال ایران 
نزدی��ک به 2 دهه با ۱0۹ گل عنوان بهترین گلزن بازی های 
ملی جهان را در اختیار داشت و از او به عنوان آقای گل فوتبال 
دنیا یاد می شد. رونالدو، بازیکن تیم  ملی پرتغال بتدریج خود 
را ب��ه علی دایی نزدی��ک و نزدیک تر کرد و در نهایت در بازی 
تیم  ملی پرتغال مقابل فرانسه در یورو 2020 توانست با به ثمر 
رساندن 2 گل، تعداد گل های ملی خود را به عدد ۱0۹ برساند 
و در کنار علی دایی بایستد. رسیدن به رکورد علی دایی توسط 

رونال��دو از مدت ه��ا پیش 
قابل انتظار بود و حتی خود 
دایی هم در مصاحبه هایش 
عنوان می کرد رکوردها برای 
شکسته شدن است و رونالدو 
می تواند از او هم عبور کند. 
اما آنچه رسیدن رونالدو به 
تعداد گل ه��ای ملی دایی 
و احتمال عبور از اس��طوره 
فوتبال ایران را برجس��ته تر 

کرد و باعث انعکاس گسترده در تمام رسانه های دنیا شد، پیام 
علی دایی بود. دایی بعد از گلزنی رونالدو در بازی با فرانس��ه، 
با انتش��ار تصویر رونالدو و پیام تبریک برای او، نوش��ت: »این 

باعث افتخار من اس��ت که 
ای��ن موفقیت قاب��ل توجه 
به رونال��دو اختصاص دارد؛ 
قهرم��ان ب��زرگ فوتبال و 
یک انساندوست دغدغه مند 
که الهام بخش افراد زیادی 
در سراسر دنیا شده و روی 
زندگی ش��ان تاثیر گذاشته 
اس��ت«. رونال��دو ه��م در 
واکن��ش به پیام دایی، متن 
محبت آمیزی را برای کاپیتان پیش��ین تیم  ملی فوتبال ایران 
منتشر کرد و نوشت: »قهرمانان واقعی همیشه قهرمان می مانند. 
خیلی افتخار می کنم که چنین کلمات محبت آمیزی را از یک 

اسطوره بزرگ چون شما می خوانم. ممنونم علی دایی«. بازتاب 
این 2 پیام در رسانه های دنیا از کشورهای عربی گرفته تا اسپانیا، 
پرتغال، فرانسه و انگلیس به قدری زیاد بود که حتی می توان 
گفت ۱0۹ گل رونالدو و دایی را هم تحت الشعاع قرار داد. این 
بازتاب مثبت و گسترده نشان داد علی دایی چقدر بجا و مناسب 
از زبان بین المللی فوتبال استفاده کرده است. اگر فوتبال ایران 
در فضای مجازی تاکنون به حمله کاربران به صفحات بازیکنان، 
مربیان و داوران مختلف در دنیا شناخته می شد اما حالا می توان 
پیام علی دایی را الگوی مناسبی دانست برای استفاده از زبان 
بین المللی در جهت پیشبرد اهداف مثبت و نشان دادن چهره 
واقعی فوتبال. پیام دایی آنقدر مناسب بوده است که شاید بتوان 
 بی اغ��راق از آن به عنوان بهترین گل او در فوتبال برای ایران

یاد کرد. 

پیام اسطوره ایرانی و پاسخ احترام آمیز ستاره پرتغالی

ونالدو  رسیدن به دایی است افتخار  ر
گزارش

نگاه

زهره فلاح زاده: سرانجام چهارشنبه شب تغییرات گسترده ای 
در هیأت مدیره باش��گاه اس��تقلال ص��ورت گرفت و وزیر 
ورزش با استعفای مهدی عبدیان و حجت نظری، 2 عضو 
هیأت مدیره باشگاه موافقت کرد و پرویز مظلومی، داریوش 
دلفانی و اصغر ملکیان به عضویت هیأت مدیره این باشگاه 
درآمدن��د. برخلاف 2 عضو مس��تعفی، وزی��ر ورزش هنوز 
با اس��تعفای حمیدرضا آصفی موافقت نکرده و مش��خص 
نیس��ت تکلیف او چه می شود، چرا که آصفی در گفت وگو 
با »وطن ام��روز« اعلام کرد نمی تواند در اس��تقلال بماند 
و احتم��ال جدایی اش زیاد اس��ت. از طرفی علی نامداری، 
ش��خصی که حامی باشگاه و مش��اور هیأت  مدیره هم بود 
نتوانست وارد هیأت مدیره شود. دلیل عدم حضورش گویا 
استعلام های منفی او بوده است. در واقع نامداری هم تلاش 
زیادی کرد که بتواند یکی از اعضای مهم باش��گاه شود اما 
به در بس��ته وزارت خورد. البته حواش��ی استقلال پس از 
انتصابات جدید به پایان نرس��ید. از قبل هم مشخص بود 
با رفتن عبدیان، نظری و نامداری قرار نیست آنها سکوت 
کنن��د؛ افرادی که بدون هیچ رزومه ورزش��ی و به دلایلی 
همچون متمول بودن و برای کمک کردن به تیم به عضویت 
هیأت مدی��ره اس��تقلال درآمده و در فص��ل اخیر توانایی 
خارق العاده ای هم از خود نش��ان نداده بودند. مشخص بود 
آنها پس از کنار رفتن و برای محبوب ماندن مصاحبه های 

تند و تیزی علیه باشگاه خواهند داشت. 
اولین ضربه را مهدی عبدیان به باش��گاه اس��تقلال زد. 
عبدیان در صفحه اینستاگرامش مخالفت خود را با ماندن 
مددی علنی کرد و گفت: تیم جدید هیأت مدیره را مهرداد 
بذرپاش، رئیس دیوان محاسبات بسته است، البته این خبر 
از طرف باشگاه تکذیب شد و گویا از او به قوه قضائیه هم 
شکایت شده است. عبدیان توسط رئیس لیدرهای سابق و 

یک خانم خبرنگار به احمد سعادتمند معرفی شد و مدیر 
وقت اس��تقلال هم که نیاز به منابع مالی داش��ت تا بتواند 
هزینه های باشگاه را کم و کمتر کند، او را به وزارت ورزش 
معرف��ی ک��رد. وزارت ورزش هم که ب��ه دلیل بدهی های 
س��نگین 2 باشگاه استقلال و پرسپولیس حاضر شده بود 
یک دندانپزش��ک را برای تیم رقیب انتخاب کند، بدیهی 
ب��ود با حضور فرد متمولی همچ��ون عبدیان هم موافقت 
کند. عبدیان به اس��تقلال آمد و حدود ۱5 میلیارد تومان 
ه��م در روزه��ای ابتدایی به این تیم کمک کرد اما پس از 
ش��ناخته شدن و کمی محبوب شدن بین هواداران، دیگر 
تلاش��ی برای حل کردن مش��کلات مالی باش��گاه و حتی 
کمک گرفتن از دیگران نکرد. او حتی با مدیرعامل باشگاه 
اختلافات شدیدی پیدا کرد و در رسانه ها علیه وی موضع 
می گرفت تا جایی که برخی خبرنگاران نزدیک به او اخبار 

وارونه ای را هم منتشر می کردند. 
حجت نظری، عضو سیاس��ی باشگاه استقلال در مدت 
حضورش در استقلال تنها به فکر تغییر چمن ورزشگاه امام 
رض��ا بود و در دفتر خود با ادمین های کانال های تلگرامی 

و پیج های اینستاگرامی جلسه حضوری برگزار می کرد.
هر دو عضو هیأت مدیره اس��تقلال ک��ه بارها در مدت 
حضورش��ان در اس��تقلال اس��تعفا کردند و مورد موافقت 
ق��رار نمی گرفت، گمان می کردند این بار هم س��لطانی فر، 
وزیر ورزش با اس��تعفای آنها موافق��ت نمی کند. تا جایی 
که پس از موافقت هر روز علیه باش��گاه موضع می گیرند 
و مصاحبه ترتی��ب می دهند. البته ماندن نظری منوط به 
 حضور مجدد او در شورای شهر تهران بود که صلاحیتش

رد شد. 
درس��ت زمانی که انتصابات جدید در باشگاه استقلال 
اعلام ش��د، برخی افراد کنار رفت��ه در کلاب هاوس اتاقی 

تش��کیل دادند. نکته جالب ماجرا حض��ور پندار توفیقی، 
معاون سابق باشگاه استقلال در این اتاق بود. معاون سابق 
استقلال این بار هم توسط همان خبرنگار تریبون به دست 
شد. توفیقی که شریک تجاری مهدی عبدیان است و یکی 
از گزینه های مدیرعاملی در زمان سرپرستی احمد مددی 
از س��وی شریکش هم بود، حرف های جالبی  زده است. او 
گفته به همراه نامداری و عبدیان در حال بستن قرارداد با 
بازیکنان جدید بوده است. اینکه او با چه سمتی در نقل و 
انتقالات استقلال همکاری کرده به کنار اما چرا این وظیفه 
را برعهده گرفته سؤال بزرگ تری است؛ کمک به استقلال 

بدون گرفتن پست و مقامی؟!
چه کسی به او قول آمدن به استقلال را داده بود؟ ■

اینکه فرهاد مجیدی لیستی به باشگاه نداده یک طرف، 
اینکه توفیقی اع��لام کرده با چند بازیکن به توافق نهایی 
هم رس��یده ایم، طرف دیگر ماجراس��ت ک��ه قابل باور هم 
نیس��ت. این در حالی اس��ت که عبدیان که قرار نبوده با 
مدیرعامل همکاری کند، چگونه فعالیت ویژه ای در نقل و 
انتقالات داشته است؟ از طرفی توفیقی گفته نامداری قرار 
بود کارگزار ۱50 میلیارد تومانی برای استقلال بیاورد که 
نمی داند چگونه وزیر ورزش متوجه شده و اجازه نداده است. 
نامداری به مدیر تیم تنها پیشنهاد داده و هیچ موقع باب 
مذاکره بین کارگزار و باشگاه را باز نکرده است. اگر استقلال 
قراردادش را با های وب فس��خ می کرد و خبری از کارگزار 
پیش��نهادی نامداری نمی شد، چه کسی پاسخگو می شد؟ 
مثل چک ۱4 میلیارد تومانی او که مدتی پیش پاس نشد.

به گفته و تأیید حس��ین عبدیان، برادر عضو مستعفی 
هیأت مدی��ره، اعض��ا به دلیل مخالفت ب��ا برکناری فرهاد 
مجیدی اس��تعفا کرده اند، در حالی که این استعفا برای 3 
هفته پیش و قبل از مصاحبه مجیدی علیه مدیریت باشگاه 

بوده است. یعنی استعفای آنها به دلیل اجرا نشدن مصوبات 
هیأت مدیره بوده نه مخالفت با برکناری فرهاد مجیدی. اگر 
کمی به عقب هم برگردیم هر دوی آنها موافق حضور مجدد 
مجیدی در استقلال نبودند و هر کدام گزینه های دیگری 
را به باش��گاه پیش��نهاد داده بودند. در یک جلسه آنلاین 
مدیران در زمان محمود فکری هم گزینه هایی همچون امیر 
قلعه نویی، مجتبی حس��ینی، جواد نکونام و در آخر فرهاد 
مجیدی پیش��نهاد شده بود. حتی حجت نظری به همراه 
چند پیشکسوت به دنبال مذاکره با ساکت الهامی بودند تا 
هر طور شده جلوی مذاکره نهایی با فرهاد مجیدی گرفته 
ش��ود اما حالا که عرصه را تنگ می بینند و می دانند دیگر 
نمی توانند در اس��تقلال کاری از پیش ببرند، از آوردن نام 

فرهاد مجیدی به نفع خود استفاده می کنند. 
جالب ت��ر اینکه نظ��ری در آخرین مصاحبه خود با یک 
ش��بکه تلویزیونی از احتم��ال جدایی فرهاد مجیدی خبر 
می دهد. او طوری به هواداران القا می کند که بدون حضور 
آنها استقلال نه امنیت دارد و نه آرامش؛ باشگاه نه درست 
مدیریت می ش��ود و نه به موفقیت می رسد. گویی با وجود 
ش��خص او کوهی از مشکلات برداشته شد و استقلال در 

دوران او حال و روز خوشی داشته است. 
باشگاه استقلال هم اعلام کرده است که از فرهاد مجیدی 
حمای��ت همه جانب��ه می کند و ای��ن صحبت های اعضای 
 کنار رفته اس��تقلال بیشتر شیطنت است برای لطمه زدن

به تیم. 
البته هواداران استقلال خواستار کنار رفتن مدیرعامل 
بودن��د اما وزارت ورزش احمد مددی را ابقا کرد و 2 عضو 
دیگر را کنار گذاشت. هر چه هست استقلال نیاز به منابع 
مالی دارد تا بزرگ ترین سد راه آنها برای رسیدن به روزهای 

خوش کنار برود.

گزارش »وطن امروز«  از تغییرات جدید در هیأت مدیره باشگاه استقلال

جابه جایی های پرحاشیه

شنبه 5 تیر 1۴۰۰
وطن امروز     شماره ۳۲۴۲

پاش در انتخاب  تکذیب دخالت بذر
اعضای هیأت مدیره استقلال 

شایعات درباره نقش رئیس کل دیوان محاسبات 
کش�ور در تعیی�ن اعض�ای هیات مدیره اس�تقلال 
تکذیب شد. بعد از تغییرات در هیات مدیره باشگاه 
اس�تقلال، مه�دی عبدیان و حجت نظ�ری ۲ عضو 
مس�تعفی هیات   مدیره این باش�گاه در اینستاگرام 
مدعی شدند تغییرات در ترکیب جدید هیات مدیره 
این باش�گاه با دخالت مه�رداد بذرپاش، رئیس کل 
دی�وان محاس�بات کش�ور ص�ورت گرفته اس�ت. 
ی�ک منب�ع آگاه در وزارت ورزش و جوان�ان ب�ا رد 
شایعات منتش�ر ش�ده، گفت: اعضای هیات مدیره 
اس�تقلال توس�ط مجمع باشگاه اس�تقلال انتخاب 
 ش�ده اند و اف�راد دیگ�ری در ای�ن انتخ�اب نقش

ندارند. 

چرا  دلفانی نیامده رفت؟

عضو مس��تعفی هیات مدیره باش��گاه استقلال گفت: 
متاسفانه یک عده به ناحق من و بقیه اعضای هیات مدیره 
و حتی مسؤولان کشور را مورد حمله و هجمه ناجوانمردانه 
قرار دادند. داریوش دلفانی درباره استعفایش از هیات مدیره 
باشگاه استقلال اظهار داشت: توفیق داشتم که طی چند 
روز گذش��ته با اعتماد وزی��ر ورزش و جوانان و همچنین 
آقای علی نژاد، به عنوان عضو هیات مدیره باشگاه استقلال 

مس��ؤولیت خود را آغاز کنم. وی افزود: خدا شاهد است 
40 س��ال از عمرم را از اس��تقلال طرفداری کرده ام و با 
خوش��حالی هواداران این تیم خوش��حال و ب��ا ناراحتی 
آنها ناراحت ش��ده ام. من ی��ک فوتبالی بودم که از زمین 
خاکی به س��طح مدیریتی باش��گاه های شاخص کشور از 
جمله فولاد، شاهین بوشهر، استقلال اهواز و... رسیدم. با 
توجه به فضایی که یک عده هوادارنما و کسانی که مخل 

روند حرکتی باشگاه اس��تقلال هستند به وجود آوردند، 
واقع��ا حس ک��ردم حضور من نمی تواند در این باش��گاه 
مثمر ثمر باش��د. عضو مستعفی استقلال به فارس تاکید 
کرد: برنامه های خوبی داشتیم، تصمیم به ایجاد همدلی 
بین مدیریت و کادر فنی و س��رمربی تیم گرفته بودیم و 
برنامه ریزی خوبی برای رسیدن استقلال به اوج داشیم اما 
متاسفانه یک عده به ناحق من و بقیه اعضای هیات مدیره 

و حتی مس��ؤولان خادم کش��ور را مورد حمله و هجمه 
ناجوانمردانه قرار دادند. شاید حضور تیم مدیریتی جدید 
ب��رای یک عده ایجاد خطر می کرد، چون آماده مبارزه با 
هر عنصری بودیم اما آنها با فضاس��ازی س��عی در توجیه 
عملکرد خود داشتند و در نهایت باعث شدند من از یکی 
از بزرگ ترین دلخوش��ی های زندگی ام بگذرم و از حضور 

در هیات مدیره استقلال کنار بروم.

استعفا کردم چون به ناحق مورد هجمه قرار گرفتم
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